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basisvaar
digheden

Digitale inclusie Gezondheidsvaardigheden

Kerndoel
Het uitvoeren van de POI-ondersteuningstaak 

aan de lokale bibliotheekorganisaties volgens de 

subsidievoorwaarden voor de Informatiepunten 

Digitale Overheid (IDO’s) en de Belastingdienst & 

Dienst Toeslagen (BD&DT). 

Daarnaast het adviseren van de FBN-directies over 

de ontwikkelingen van het mogelijk onderbrengen 

van andere publieke en private partners bij de IDO’s.

Contactpersoon
Joppa Wuite

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

•  Besluit: dit najaar geen bijeenkomst voor gemeenten organiseren 

over de doorontwikkeling van de lokale aanpak digitale inclusie. 

De update van de handreiking voor gemeenten is nog niet af en 

ook de geplande landelijke gesprekken over een overheidsbreed 

programma voor passende, fysieke en lokale ondersteuning komen 

hiervoor te laat. 
•  Verdere verkenning met de adviseurs van Groningen en Drenthe over 

onderzoek naar en advies van de KWINK groep over de impact van de 

bestaande aanpak en aanbod van programma’s over digitale inclusie. 

•  Kartrekkersoverleg over de IDO’s met dbieb en BMF. 

 
  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

•  Besluit over inzet van de KWINK groep over de impact van de 

bestaande aanpak en aanbod van programma’s over digitale inclusie. 

• Uitvoeren trainingen deskundigheidsbevordering IDO’s.

• Borgingsdocument IDO-ondersteuning Fers schrijven. 

• Behoefte kartrekkers IDO’s: extra overleg(gen) inplannen. 

• Met domeinspecialisten plan digitale inclusie 2025 bepalen. 

 
 Wat valt op?  

Hoofdlijnenakkoord coalitie: Uit de begroting van het ministerie van 

Binnenlandse Zaken blijkt dat de specifieke uitkering voor de IDO’s 

per 2026 worden overgeheveld met een bezuiniging van € 1,7 miljoen. 

Dit voornemen staat haaks op de ambitie uit het regeerakkoord om 

(digitale) dienstverlening voor iedereen eenvoudig en begrijpelijk 

te maken.  

Wat is de status?    

Kerndoel
Het vaststellen van een provinciale visie op gezondheidsvaardigheden door het FBN voor het bepalen van rol en positie in dit onderwerp.

Daarnaast het maken van een op de doelgroep aangepaste versie van het Voel je goed! 
programma en het vinden van financiële dekking voor bepaalde kosten ervan, zoals de inzet van een diëtist/leefstijlcoach.

Contactpersoon
Joppa Wuite

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? •  Overleg met adviseur LLO over het REACT-project van het HANNN. Doel project: aanpakken digitale uitsluiting in plattelandsgebieden. Vrijwilligers worden getraind hoe ze inwoners op de best mogelijke manier kunnen laten zien hoe en waarvoor ze digitale oplossingen kunnen gebruiken.•  Meedenken over de aanvraag door het FPA over wat het FBN kan bijdragen aan de zorgtransitie.  
•  Vanwege de zomervakantie was er eind augutus geen provinciaal overleg met de domeinspecialisten. Dit betekent dat een aantal geplande overleggen pas in de komende twee maanden kunnen plaatsvinden.   

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?•  In vervolg werksessie Voel je goed! bepalen in hoeverre provinciale financiële dekking nodig is.
•   Bespreken diverse initiatieven (digitale) gezondheidsvaardig heden op provinciaal overleg om impact en vervolg te bepalen.•  Met domeinspecialisten de inzet/plannen voor gezondheidsvaardigheden in de netwerkagenda 2025 bespreken. 
• Besluit of inzet aan de uitwerking van de FPA-aanvraag nodig is. 

 Wat valt op?  
•  De vorige update was slechts een maand geleden. Met de drukte door het opstarten van de activiteiten na de zomervakantie, maakt dat september en oktober voor vele bibliotheekmedewerkers extra druk zijn en dat deelnemen aan of het plannen van overleggen lastiger is. •  Jolianne Hellemans is de nieuwe tandemdirecteur op het thema basisvaardigheden. Begin oktober maak ik kennis met haar.

Wat is de status?   



Integrale Aanpak Geletterdheid

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

•  De vorige update was slechts een maand geleden.

•  De vacature van coördinator bij de Stichting ABC Fryslân is in de 

zomer niet ingevuld. De huidige coördinator blijft tot begin november. 

De bibliotheken vragen in hoeverre Fers een rol kan spelen bij de 

opvolging. De inzet van ervaringsdeskundigen van de stichting is essentieel 

bij de deskundigheidsbevordering door bibliotheken over laaggeletterdheid. 

•  Gelet op de ontwikkelingen binnen dit onderdeel is een voorstel gedaan 

voor regulier (afstemming en tactisch) overleg met directe betrokkenen 

van het FBN bij de integrale aanpak.    

 
  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

•  In gesprek met beleidsmedewerker DTH’en van Firda over de 

deskundigheidsbevordering van vrijwilligers.

•  Inspiratie opdoen bij Biblionet Groningen over de aanpak en werkwijze 

van DTH’en en (laag)geletterdheid.

•  Navraag doen naar vervolg regionaal programma volwasseneducatie  

‘20-’24.
•  Met domeinspecialisten de inzet/plannen voor de integrale aanpak in de 

netwerkagenda 2025 bespreken. 

 Wat valt op?  
De gemeente Leeuwarden heeft een nieuwe beleidsmedewerker aangesteld 

voor de taken als centrumgemeente voor de WEB. In de laatste week 

van september heb ik in het voorbij gaan ontmoet.  Nadere kennismaking 

volgt later. 

Kerndoel
•  Belangenbehartiging bij provincie en gemeenten voor 

positie en rol van bibliotheken in integrale aanpak, via 

provinciale opdracht en als partner binnen de Friese 

Preventie Aanpak.
•  Gewenste positie en rol Friese bibliotheken binnen 

integrale aanpak is bepaald en bekend bij gemeenten.

•  Versterken netwerk Digi-Taalhuizen (DTH’en) door 

ketenpartneroverleggen en communicatie over DTH.

basisvaar
digheden

Contactpersoon
Joppa Wuite

Wat is de status?    

marketing

Doorontwikkelen 
Mienskipsbibliotheek 

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 
Na het directieberaad 10 juli zijn we visiestuk aan het beschrijven. 
Hierbij worden we ondersteund door tekstschrijver Paul Klaassen. Er is 
gesproken met projectleider Jeanette Landsman over positionering 
van de bibliotheek binnen de FriZA projectaanvraag. Dit valt met name 
binnen activiteit 3) domeinoverstijgend werken. We stellen nu (in 
afstemming met BMF en BNF) een deelprojectaanvraag op namens FBN. 
Een eerste concept TOC is in de week van 27/9 hiervoor opgesteld. Er is 
een duidelijke afspraak met the Alignment House, zij dragen bij met hun 
ervaring in het project The Third Space.

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?
Plan van Aanpak (1A4): doorvertaling van TOC naar een opzet projectplan 
(doelstelling doorontwikkeling participatief ontwerp voor alle 
bibliotheekorganisaties). En conceptbegroting.
Deadlines:
• 9 oktober indienen bij FPA Sociale Basis.
•  Quickscan 15 oktober voor gehele aanvraag FriZA. Bij positieve uitkomst 

ontwikkelen we projectplan voor FPA en op Netwerkagenda 2025. 

 Wat valt op? 
In korte tijd een plan opstellen vraagt snel schakelen. We zijn blij met de 
inzet van BMF en BNF. Doelstelling is om iedere bibliotheekorganisatie 
kans te bieden op doorontwikkeling van de Mienskipsbibliotheek. 
Waarin centraal staat dat samen met de inwoners, middels participatief 
ontwerp, de bibliotheek kan bijdragen aan een sterke sociale basis in de 
zorgtransformatie.

Kerndoel
Het ontwikkelen van de Mienskipsbibliotheek: 
een bibliotheek die verweven is met haar 
lokale gemeenschap en deze versterkt. 
De bibliotheekfunctie staat hierbij centraal 
en is hybride, participatief en in structurele 
duurzame samenwerking met partners en in 
verbinding met inwoners.

Contactpersoon
Bodil Stelwagen

Wat is de status?      

versterken 
gemeenschappen



collectie

Maatschappelijk collectioneren
Basis op orde

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

Het team Maatschappelijk collectioneren is weer bijeen gekomen. 

Er is open gesproken over de wens waar we samen aan gaan werken 

komende tijd. We hebben afgesproken dat dit overleg gericht is op 

collectievernieuwing op beleidsniveau. En dat het belangrijk is om 

elkaar als netwerk daarin te ondersteunen.

 
  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

We zullen (concept) stukken met elkaar delen en meer in 

samenwerking collectieplannen en collectiebeleidstukken van de 

bibliotheken schrijven. Met als doel dat iedere bibliotheekorganisatie 

een collectiebeleidsplan en collectieplan krijgt.

 Wat valt op?  
We hebben de wens dat ook BZOF en Drachten hierbij aansluit. 

Dit kan ook door gerichte uitnodigingen, ieder kwartaal bijvoorbeeld, 

waarbij samen wordt gewerkt aan collectieplannen. Vervolgens 

kunnen we beter aansluiten op het provinciale collectievraagstuk.

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? Er wordt gewerkt aan ‘plan van aanpak’ van de basis op orde en collectievernieuwing. 
 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?Doel is om volgende maand dit te kunnen bespreken met directieberaad.
 Wat valt op?  

Werkgroep maatschappelijk collectioneren komt op veel vlakken overeen met de basis op orde. Zo is het vormen van een collectieplan per bibliotheekorganisatie ook een wens in de groep ‘maatschappelijk collectioneren’. 

Kerndoel
Om een krachtige collectie te creëren, zijn 

verschillende soorten bronnen, aansluiting bij de 

behoefte van de burger en samenwerking tussen 

afdelingen en organisaties van groot belang. 

We onderzoeken hoe we een sterke Collectie 

Friesland kunnen creëren, waarin programmering 

& collectie en online & offline met elkaar 

versmelten, op zo’n manier dat de inwoners van 

Friesland optimaal worden bediend.

Kerndoel
De inrichting van het proces van 
collectioneren is binnen het FBN historisch gegroeid. Door de veranderende invulling en behoeften rondom collectie zijn het proces en de rollen en verantwoordelijkheden onduidelijk geworden en niet (langer) effectief. We hebben behoefte om dit proces te actualiseren/optimaliseren.

Contactpersoon
Bodil Stelwagen

Contactpersoon
Barbra Bloemink
Neeltje de Boer

 

Wat is de status?    Wat is de status?   



digitaal 
burgerschap

Verder Versterken  
Samenwerking FBN

Positionering Digitale Geletterdheid Op School

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

We hebben afgesproken om provinciaal met de bibliotheken Mar en 

Fean, Noord Fryslan en dbieb, in samenwerking met Firda, April op Stil 

te organiseren. Hierover is een gesprek geweest met de initiator van dit 

project van Firda. Dat wil zeggen dat april in het teken gaat staan van 

smartphonevrij, danwel minder internet. Daarnaast ontstaat er meer 

samenwerking op het gebied van impactmeten. Als laatste heeft de 

projectmedewerker digitaal burgerschap een onderzoek gedeeld over 

programmering op het gebied van digitaal burgerschap in bibiliotheken in 

Nederland. Met als doel om van elkaar te leren en inspirate op te doen. 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

We hebben een vervolg overleg om April op stil verder uit te werken: 

wat willen en kunnen we daarmee? Dit jaar fungeert als een soort 

proeftijd om te kijken of we dit vaker kunnen organiseren. De kick-off 

van impactmeting staat op het programma. Hier kan je volgende maand 

meer over lezen onder het thema impactmeten. Dit gaat ook over 

samenwerking binnen het FBN op digitaal burgerschap.

 Wat valt op?  
We komen terug op het idee om een platform te maken om te 

ondersteunen. Uiteindelijk is dat weer informatie delen op weer een 

andere plek. Gaandeweg kwamen we erachter dat het juist gaat over het 

daadwerkelijke samenwerken met elkaar. Dit gaat veelal persoonlijk en 

door middel van overleggen. Fers kan daar een goede rol in spelen door 

de lijntjes te verbinden. We zien ook dat de bibliotheken elkaar steeds 

beter weten te vinden.

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? In verband met de vakantie en ziekte met een nasleep is er niet iets benoembaars gebeurd.

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?Overleg met team educatie en digitaal burgerschap om te bepalen wat wij met digitale geletterdheid willen en kunnen als FBN. Daarnaast zal er een start worden gemaakt aan de verslaglegging/advies. 

Kerndoel
Het versterken van de samenwerking 

die is opgestart vanuit de provinciale 

startregeling. 
De ontwikkeling van deze samenwerking 

gaat voornamelijk via de zeswekelijkse 

provinciale overleggen.
Kerndoel
Het creëren van een duidelijke visie op de positionering van digitale geletterdheid op school. Momenteel mist deze visie, niet alleen binnen het FBN maar ook landelijk vanuit de KB en Stichting Lezen. We willen hier binnen Friesland duidelijkheid in creëren.

Contactpersoon
Jennifer Veldman

Contactpersoon
Jennifer Veldman

Wat is de status?      

Wat is de status?      



digitale 
bibliotheek

Aanbesteding Gemeenschappelijk 

Bibliotheeksysteem

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd?

Na vele overleggen en analyses is er een definitief voorstel/advies 

geschreven voor de directeuren van de FBN. De directeuren hebben de 

rvt geïnformeerd en iedereen heeft er mee ingestemd. 11 juli is door 

de directeuren officieel akkoord gegeven. Dit betekent dat iedereen 

aansluit bij de coöperatie en meedoen met de aanbesteding van een 

nieuw bibliothekensysteem. 
 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

De tender is uitgezet door de coöperatie en staat open voor de 

aanbieders van een bibliotheeksysteem. Eind november neemt de 

coöperatie het besluit over de gunning en dan wordt er ook een 

ledenvergadering gepland.

 Wat valt op?  
Mooie samenwerking met FBN en het collectief besluit.

Kerndoel
Een advies formuleren richting de 

directeur-bestuurder van Fers over de 

aanbesteding van GBS en het wel/niet 

toetreding tot de coöperatie Samen 

Digitaal Innoveren.

Contactpersoon
Neeltje de Boer

Wat is de status?     

Opvolging GGC

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 
Er wordt door de metadatabeleidsgroep hard gewerkt aan het 

vaststellen van het metadatabeleid. Hierbij worden al eerder 

gedefinieerde richtlijnen gebruikt (RDA) en er wordt gekeken wat 

er geschikt is voor de Openbare Bibliotheken. Er is een derde 

rondetafelgesprek geweest met vertegenwoordigers van de cooperatie, 

NBD-Biblion en de KB onderleiding van Mark Deckers.
 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?
We krijgen niet het gewenste resultaat als NBD Biblion hun 
catalogiseringsplatform openstelt voor de Openbare Bibliotheken zoals 

deze nu is. Daarom moet er een nieuwe strategie bedacht worden om 

via een aanbesteding of met NBD Biblion of andere partner een nieuw 

platform te ontwikkelen. Het streven blijft om op 1 januari 2026 een 

nieuw catalogiserings platform te hebben.  Met de ILS leveranciers is 

afgesproken dat de bezitssynchronisatie nog dit jaar wordt omgeleid 

van de GGC naar de NBC.

Kerndoel
De KB gaat een aanbesteding doen voor 
opvolging van de GGC en is hierover in gesprek met de OB’s, ILS-leveranciers, de 
NBD en andere stakeholders om tot een goed 
programma van eisen voor een aanbesteding 
te komen. Als deelnemer in het kernteam 
opvolging GGC behartigen we de belangen van 
de Friese Bibliotheken.

ContactpersoonAan Kootstra

Wat is de status?     



digitale 
bibliotheek

Innovatiebieb/Fieldlab
Kerndoel
Het verbinden van het fysieke en de digitale bibliotheek. Door middel van een QR-code wordt er een deep-link gemaakt naar de onlinebibliotheek, online bibliotheek app, digitale bestanden of een webpagina.

Contactpersoon
Aan Kootstra

G!DS | DOB

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

De nieuwe naam van DOB is WIJZER. Wijzer wordt door App Soft en de 

KB steeds verder ontwikkeld. De scoop van het project is veranderd ten 

opzichte van G!DS. 

Wat komt er in de nieuwe Wijzer?

• Aanbod bibliotheken
• Aanbod en Organisaties op sociaal-educatief gebied

• Basisbestand Bibliotheken inclusief ISIL-code

•  Andere organisaties of aanbod die passen in het datamodel dat voor de 

eerste twee  bullets gemaakt wordt.

•  Koppeling met WaaS
•  Standaard API’s

Wat gaat eruit?
• Maatwerk voor afwijkend aanbod of organisaties

• Innovatiebieb-aanbod
• Internetgids/krantenlinks
• Bestelfunctie
• Voorkanten die de data ophalen (websites/apps)

• Zoekprofielen

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

In oktober gaat de nieuwe standaard API voor Wijzer worden opgeleverd. 

Leveranciers van van websites kunnen dan data van de nieuwe Wijzer 

gebruiken om hun websites te verreiken. 

 Wat valt op?  
Wie meer wil weten over Wijzer kan op 1 oktober bij een demonstratie 

aansluiten. 

Kerndoel
De DOB is de vervanger van G!DS, de huidige 

database voor bibliotheek gegevens. Inmiddels 

zijn App Software en de KB gestart met 

het bouwen van de eerste onderdelen van 

het systeem. Dit nieuwe systeem krijgt een 

gemoderniseerde en gebruiksvriendelijkere 

interface. Op dit moment wordt er met 

name gewerkt aan de basisfunctionaliteit.

Contactpersoon
Aan Kootstra

Wat is de status?      
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Single Identity

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

Op 26 juni zijn alle Friese bibliotheken gemigreerd naar Single Identity. 

Door de migratie van WIse naar hosted Wise hadden we te maken met 

een dubbele migratie. Alhoewel de migratie op zich prima verliep, zijn 

er ook een aantal dingen fout gegaan. Door de overgang naar hosted 

Wise is er beperkte ketentest geweest. De server waarop hosted Wise 

is geinstalleerd had geen toegang tot de testomgeving van de KB. 

Hierdoor zijn een aantal fouten niet aan het daglicht gekomen.

 
  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

Het project Single Identity (Fase 1) is afgerond. Voor fase 2 is geen 

projectleider en ondersteuner meer beschikbaar gesteld door de 

VOB. Fase 2 zal door de KB worden opgepakt. Bertil Voogd zal als 

“dienstcoördinator inlogvoorziening” het  issue-management en de 

doorontwikkeling oppakken. Verder gaan ze met andere leveranciers, 

die buiten de scoop van fase 1 vielen, in overleg om aan te sluiten 

op Single Identity.  De KB is nu bij de POI’s aan het checken of ze 

alle leveranciers/ stakeholders in beeld hebben. Aan Kootstra en Eric 

Pothoven blijven aangesloten bij fase 2.

Kerndoel
Het realiseren van één identiteit 

(inlogaccount) voor alle gebruikers om in 

te loggen voor zowel lokale als landelijke 

bibliotheekdiensten zoals lenen, reserveren 

en verlengen van fysieke boeken alsook het 

lenen van e-books en luisterboeken. Er komt 

één inlogscherm voor het inloggen van al 

deze diensten.

Contactpersoon
Aan Kootstra

Wat is de status?     

digitale 
bibliotheek

Open (Bibliotheek) Badges

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? Het platform Badge Collect is beschikbaar voor de deelnemende bibliotheken. Nu het activiteitenprogramma van de deelnemende bibliotheken weer gevuld is, zijn er weer voldoende kansen om de deelnemers te verblijden met een Open Badge. In de vakantieperiode waren er minder activiteiten die geschikt zijn om Open Badges uit te reiken.  
  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?We gaan de komende periode gebruiken om te reflecteren op het gebruik van het platform en te onderzoeken wat de belemmeringen zijn om van het platform gebruik te maken. 
 Wat valt op?  

Op 12 en 14 november a.s. organiseert de VOB twee bijeenkomsten over het project Branche-opleiding. Daarbij wordt ook aandacht besteed aan de pilot Open badges.

Kerndoel
Het zichtbaar maken dat bibliotheken in hoge mate bijdragen aan leven lang leren en (digitale) geletterdheid. Door middel van Open Badges, een digitaal certificaat, kan een deelnemer aantonen wat ze bij de bibliotheek geleerd hebben.

Contactpersoon
Aan Kootstra

Wat is de status?   

leven lang 
ontwikkelen



marketing

Tussen Druk en Lucht  
(Focus Op Jongeren)

4 naar 8 miljoen  
(vervolg Merkstrategie)

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

De plaat met de geleerde lessen is gedeeld met de marketeers. Met hen is 

besloten om dit jaar niets provinciaal te organiseren rondom Boekenweek 

van Jongeren vanwege andere prioriteiten in de planning. Dat betekent dat 

dit project is afgerond.

Zoals eerder gedeeld, lopen we in de uitrol van dit project er tegenaan 

dat de benodigde kennis deels marketing is, maar vooral ook kennis over 

werken met, voor en door de gemeenschap/doelgroep. Hier is vanuit 

verschillende hoeken belangstelling voor en is breder dan marketing 

alleen. De vraag kunnen we beter oppakken vanuit de thema’s ‘leven lang 

ontwikkelen’ en ‘versterken van gemeenschappen’, waar we hier bij Fers en 

in de bibliotheken ook aanjagers/initiators voor hebben. 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

Wat is de opbrengst van dit project?

•  Blikverruimer over werken met jongeren.  

Link: www.youtube.com/watch?v=d4MzdvULEXM

•  Een plaat met geleerde lessen en tips uit de Blikverruimer, JongerenTop 

(van Wini Weidenaar) en verschillende overleggen (met o.a. Third Space). 

Deze vind je in de bijlage van de begeleidende mail.

•  Tijdens de research vonden we Het Grote Jongerenonderzoek 2024 

van Mediahuis Noord. Hierin is onderzoek gedaan naar het gedrag, de 

visie en het gebruik van media onder jongeren. Ontzettend interessant 

voor collega’s die met jongeren werken of hiermee aan de slag willen. 

De whitepaper is gedeeld met de marketeers, maar ook toegevoegd in de 

bijlage van de begeleidende mail.

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? De toolkit is aangevuld en wordt op dit moment getoetst door Atsje van Bibliotheken Noord-Fryslân. De toolkit is bedoeld als startpunt en kan later met goede voorbeelden uit het netwerk worden aangevuld. 
Daarnaast hebben we een verkennend gesprek gehad met Smart Connections, een organisatie die helpt bij het beter begrijpen van je klanten/bezoekers en het optimaliseren van de klantbeleving. Dit zou een volgende stap kunnen zijn in de uitrol van de merkstrategie. 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?Na de terugkoppeling van Bibliotheken Noord passen we de toolkit aan (indien nodig). In het volgende provinciale overleg met de marketeers presenteren we de toolkit en bespreken we hoe de marketeers hiermee aan de slag kunnen in hun eigen bibliotheek.

Kerndoel
We vinden jongeren soms lastig te bereiken, 

maar is dat ook zo of moeten we het op een 

andere manier aanpakken? Veel jongeren 

geven aan dat ze het druk hebben en behoefte 

hebben aan balans in hun leven: tussen druk 

en lucht. In dit project bieden we inzichten 

hoe je aan de slag kan om als bibliotheek 

van betekenis te zijn voor jongeren en wat je 

daarvoor in huis moet hebben.

Kerndoel
Er is een gezamenlijke ambitie om van 
4 miljoen leden naar 8 miljoen verbonden 
gebruikers te groeien. Dit jaar brengen 
we onze nieuwe merkstrategie een stapje 
verder. We creëren een toolkit en interne 
campagne om de merkpositionering uit 
te dragen naar alle medewerkers. In 
het tweede halfjaar kijken we naar een 
vervolgstap binnen de merkstrategie (o.b.v. 
landelijke ontwikkelingen).

Contactpersoon
Seline Schotanus

Contactpersoon
Seline Schotanus

Wat is de status?      

Wat is de status?      

https://www.youtube.com/watch?v=d4MzdvULEXM
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Samen Sta Ik Sterk:  
Zichtbaarheid FBN 

 Wat is er de afgelopen twee maanden gebeurd? 

De KB heeft met ons een behoeftenanalyse gemaakt voor een 

gezamenlijke website in de WAAS. Er moeten nog een aantal keuzes 

worden gemaakt, maar het lijkt erop dat de KB deze website binnen 

hun opdracht kan ontwikkelen. Na toetsing door de KB eind 2024 en na 

besluit in directieberaad kan de KB deze opdracht niet eerder als het 1e 

kwartaal 2025 oppakken. 

Ook hebben we contact gehad met Jaap Jepma over het vraagstuk 

zichtbaarheid van het netwerk. We wachten de uitkomsten van 30 

september (sessie ‘versterken netwerk’) af en bepalen dan het meest 

logische vervolg. 

  Wat  gaat er de komende twee maanden gebeuren?

We werken een voorstel uit voor het directieberaad over de 

gezamenlijke website met daarin: wat is het doel? Welke doelgroep 

willen we bereiken? Wat is de planning en wat of wie hebben we nodig? 

We bepalen het vervolg van het vraagstuk ‘zichtbaarheid van het 

netwerk’. Dit kan resulteren in een advies voor het directieberaad of 

een gezamenlijk sessie om afspraken uit te werken. 

Kerndoel
In het Fries Bibliotheken Netwerk sluit 

iedere partner aan bij de lokale context, 

maar we werken allemaal vanuit dezelfde 

intentie en aan hetzelfde doel. We stemmen 

met elkaar af, werken samen en delen 

kennis. Het FBN vormt hiermee een krachtig 

netwerk. Het doel van het project is om de 

zichtbaarheid van het FBN te vergroten en te 

onderzoeken wat hiervoor nodig is.

Contactpersoon
Elly Bouwma

Wat is de status?   

Volgende maand in de  
spotlight

  Medewerkers & vrijwilligers

 Meertaligheid

 Taal

  Versterken gemeenschappen

  Overkoepelend


